
                                                                            Zápisnica  

z 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, konaného  v zasadačke OÚ dňa 

03.02.2023.  

 

Prítomní:   Radoslav Ďuroška- starosta obce 
                    Ing. Milan Mizera – poslanec OZ 
                    Ing. Milan Mečár- poslanec OZ 
                    Martin Kuchta- poslanec OZ 
                    Anna Ďuratná-poslanec OZ 
                    Lukáš Turčák-poslanec OZ 
                    Žaneta Bambúchová- poslanec OZ 
                    Mgr. Zuzana Škorvanková- poslanec OZ 
 
Ďalší prítomní: p. Švaňová Anna, Ing. Stanislav Jančiga, Zdenko Žabka, Ing. Milan Olejko, 

JUDr. Miloš Marčan, Sláva Žabková, Zdenko Žabka, Zuzka Kuchtová, Zuzka Vydrová, 

Monika Ságová, Daniela Kifferová, Gabika Hercová Juricová.  

Program: 

 

 1. Otvorenie. 

 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 3. Zloženie sľubu poslanca.  

 4. Kontrola plnenia uznesení. 

 5. Správy zo zasadnutí komisií.  

 6. Vodovod. 

 7. Poplatky za  kultúrny dom. 

 8. Zmena rozpočtu obce Ochodnica č.1. 

 9. Schválenie kontrolných skupín obce na vykonávanie preventívnych prehliadok,  

vyškolených preventivárov obce – DHZ.  

10. Rokovací poriadok OZ Ochodnica. 

11. Zmluva o poskytnutí právnych služieb - Mandátna s Rybár advokát s.r.o.    

12. Zvýšenie zálohových platieb za energie pre rok 2023 a zmena režimu verejného 

      osvetlenia. 

13. Zabezpečenie projektovej dokumentácie na úpravu parkovania pri OÚ.   

14. Škodová udalosť na dome smútku.  

15. Informácia k stavu verejného obstarávania na havarijný stav ZŠ.     

16. Rôzne ( Žiadosť č. 588/2022. ) 

17. Diskusia. 

18. Záver. 

 
 

 

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie. 



Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Radoslav Ďuroška. Privítal 

všetkých prítomných, uviedol, že zasadnutie OZ je nahrávané, že je prítomných 6 poslancov 

a  Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

 

Starosta obce a poslanec OZ p. Turčák navrhol zmenu  programu :  

 

Zmena  :  

Bod č 8 rozšíriť o zmenu rozpočtu 15/2022, 16/2022 a 17/2022. 

Bod č.11 presunúť ako posledný bod, neverejný. 

Bod č.15 rozšíriť o ďalšie žiadosti  

Bod.č.10 zmeniť na Rokovací poriadok komisií obecného zastupiteľstva v Ochodnici.  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje zmenu programu.   

                                                                                              ( 1/2023 schvaľuje ) 

OZ v Ochodnici schvaľuje upravený program nasledovné : 

 

 1. Otvorenie. 

 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 3. Zloženie sľubu poslanca.  

 4. Kontrola plnenia uznesení. 

 5. Správy zo zasadnutí komisií.  

 6. Vodovod. 

 7. Poplatky za  kultúrny dom. 

 8. Zmena rozpočtu obce Ochodnica č.1/2023, č.15/2022, č.16/2022 a č.17/2022. 

 9. Schválenie kontrolných skupín obce na vykonávanie preventívnych prehliadok,  

vyškolených preventivárov obce – DHZ.  

10. Rokovací poriadok komisií obecného zastupiteľstva v Ochodnici 

11. Zvýšenie zálohových platieb za energie pre rok 2023 a zmena režimu verejného 

      osvetlenia. 

12. Zabezpečenie projektovej dokumentácie na úpravu parkovania pri OÚ.   

13. Škodová udalosť na dome smútku.  

14. Informácia k stavu verejného obstarávania na havarijný stav ZŠ.     

15. Rôzne ( Žiadosť č. 588/2022. ) 

16. Diskusia. 

17. Zmluva o poskytnutí právnych služieb - Mandátna s Rybár advokát s.r.o.    

18. Záver. 
 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ so zmenami.  

                                                                                               ( 2/2023 schvaľuje ) 

K bodu č.2 :  

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 Do návrhovej komisie starosta určil: Ing. Milan Mizera, Žaneta Bambúchová 

 Overovatelia zápisnice:                      Lukáš Turčák, Martin Kuchta 

  Zapisovateľka:                                   Dana Červená 



OZ schvaľuje do návrhovej komisie Ing. Milana Mizeru, p. Žanetu Bambúchovú, za 

overovateľov zápisnice p. Lukáša Turčáka, p. Martina  Kuchtu a za zapisovateľku p. Danu 

Červenú.  

                                                                                              ( 3/2023 schvaľuje ) 

K bodu č. 3 : 

Zloženie sľubu poslanca.  

Vzhľadom k tomu, že na ustanovujúcom zasadnutí OZ, p. Ing. Milan Mečár, nezložil 

zákonom predpísaný sľub poslanca z dôvodu PN, k tomuto aktu pristúpil na 4 zasadnutí OZ, 

dňa 03.02.2023, kde zložil zákonom predpísaný sľub a z rúk starostu obce si prevzal 

osvedčenie o zvolení za poslanca obecného zastupiteľstva.  

 

 Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že zvolený poslanec  obecného zastupiteľstva Ing. Milan 

Mečár, zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva.     

                                                                                              ( 4/2023 konštatuje )                                                                                                               

K bodu č. 4: 

Kontrola plnenia uznesení.  

Uznesenie č. 9/2022. 

OZ v Ochodnici ukladá zamestnancovi Obecného úradu v Ochodnici, ktorý je poverený 

správou daní, priebežne analyzovať príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu. O zisteniach 

spracovať správu, ktorú spoločne s návrhom na úpravu výšky miestnych poplatkov predloží 

OZ. Termín : do 30.10.2022 a následne priebežne vždy k 30.10. príslušného roka. 

 

Uznesenie splnené ale  naďalej ostáva v plnení.  

  

Uznesenie č. 59/2022. 

OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce vypracovať návrh prekládky vodovodného potrubia 

rozpočtu na najbližšie zasadnutie OZ. 

Bola vypracovaná cenová ponúka na sumu cca: 4 500 €. Starosta obce uviedol, že k sume je 

nevyhnutné zahrnúť ešte výkopové práce cca: 700 € - 800 €.  

 

Úloha splnená. 

 

Uznesenie 69/2022. 

Kontrolór obce apeluje na starostu obce aby dal písomné úlohy zamestnancom na odstránenie 

opravných položiek. 

Úloha v plnení.  

                                                                                              ( 5/2023 berie na vedomie ) 

 

 

Uznesenie č.120/2022.  

OZ odporúča poslancovi OZ Ing. Milanovi Mizerovi pripraviť vyjadrenie k žiadosti 

spoločnosti KINET, s.r.o. doručenej Obecnému úradu v Ochodnici dňa 14.12.2022 a 

zaevidovanú pod č.j. 587/2022. Termín: nasledujúce zasadanie OZ (03.02.2023) . 

 

p. Mizera: Podal informáciu a navrhol zorganizovať stretnutie do najbližšieho zasadania OZ, 

ktoré je naplánované dňa 24.2.2023.  

Členovia zasadnutia : p. Turčák, p. Mizera, p. Mečár.  

Úloha zo strany poslanca splnená.  

Úloha v plnení.  

                                                                                              ( 6/2023 odporúča ) 



Uznesenia presunuté z posledného zasadania OZ  

Uznesenie č.121/2022.  

OZ presúva ponuku pani Aleny a Pavla Kapralčíkovcov na poskytovania arch. služieb na 

prerokovanie na nasledujúcom zasadaní OZ.  

 

Úloha  sa posúva do plnenia komisií finančnej a správy majetku.   

  

 

K bodu č. 5 : 

Správy zo zasadnutí komisií.  

 

Predsedovia komisií podali správy zo zasadania komisií.   

Komisia finančná a správy majetku:  

Predsedá p. Mizera:  Zasadnutie konané  dňa 13.1.2023, zúčastnili sa všetci členovia. 

Predmetom zasadnutia  bolo: štatút komisie , zásady odmeňovania poslancov, plán zasadania 

OZ. Naša vízia je zaoberať sa aj spravovaním  majetku obce. Požiadali sme o súpis majetku. 

Predstava je, zostaviť zoznam nehnuteľného majetku obce, pravidelne vykonať obhliadku 

a posúdiť, možnú  údržbu. Minimálne raz mesačne naplánovať zasadanie.  

 

Komisia bytová a kultúrna: 

Predseda p. Ďuratná: Stretnutie  som zvolala na podnet žiadosti o prešetrenie stavu potrubia 

v byte nájomníčky.   

Stretnutie bolo  na tvare miesta,  v byte nad MŠ, kde sa nájomníčke pravidelne upcháva WC 

a vyráža vodu naspäť. Čo spôsobuje nepríjemný zápach.  

p. Mečár: Urobiť revíziu aby tam nebolo náhodou prelomené potrubie. Môže byť aj 

závažnejší problém. Vhodné posunúť komisií výstavby, dopravy a územného rozvoja.  

Starosta: Podobný problém sme mali aj v susednom byte.  

 

Komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja.  

Predseda komisie p. Mečár: Komisia zasadala 5-krát. Boli sme obzrieť parkovanie na ulici 

smerom ku p. Zdenkovi Žabkovi . Znova sa objavil problém, keďže začalo snežiť a auta 

naďalej parkujú a bránia v zimnej údržbe.  Je nevyhnutné prijať systémové riešenie pre 

parkovanie v celej obci. Majitelia v tento prípade, by sa mali požiadať aby aspoň parkovali za 

križovatkou. Ďalej je to slepá ulica, nie je také naliehavé.  

18.02 2023 bolo ďalšie stretnutie zamerané na  obhliadku drevodielne pri ZŠ. Stretnutia sa 

zúčastnila ja riaditeľka  ZŠ. 

6.1.2023 riešenie sťažnosti ohľadom vodovodu na dolnom konci obce. 

26.1.2023 stretnutie na OÚ,  riešenie vysporiadania pozemkov.  

Obhliadka škodovej udalosti na hornom cintoríne na dome smútku.  

 

Komisia životného prostredia a športu. 

Predseda komisie p.Turčák:  V rámci komisie sme dňa 24.1.2023 riešili rokovací poriadok, 

činnosť a akú máme naplň práce. Vybudovali sme plán našej činnosti na 4 roky. Jedným 

z hlavných činností je zorganizovať Deň Zeme v spolupráci so zložkami ( TJ Kysučan, SZZ 

Ochodnica, DHZ Ochodnica atď ) a spolupráci s MŠ a ZŠ Ochodnica. Riešili sme  

umiestnenie veľkokapacitných  kontajnerov v obci. Zhodli sme sa na tom, že by mali byť 

v obci častejšie tieto kontajnery ľuďom k dispozícii. Chcem aby boli na vyšnom, strednom a 

nižnom konci. Systémom týždeň pred umiestnením kontajnera obec bude informovať 

občanov, že ten a ten deň bude umiestnený kontajner. Bude tam len na pár hodín. Chceme 

dosiahnuť aby do kontajnera nehádzali odpad z druhých obcí. Rozoberali sme akým 



systémom bude prebiehať čipovanie smetných nádob a aké to bude mať výhody pre občanov.  

Umiestniť informačné  tabule o časovom horizonte rozkladania sa odpadu v prírode. Raz za 

tri  mesiace chceme organizovať v obci predaja  nadbytočných vecí, obecný bazár.   

 

Komisia o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov.  

Predseda komisie p. Kuchta:  Komisia nezasadala nakoľko má ešte  čas. Jej náplňou je aj 

zhodnotenie daňových priznaní funkcionárov obci.  Termín predbežne je stanovený na koniec 

februára a začiatok marca.  

 

Komisia sociálna, mládeže a školstva:  

Predseda komisie p. Škorvanková : Komisia zasadala 24.1.2023. Prítomní boli  všetci 

členovia. Schválili sme predmet činnosti komisie.  Stretla som sa s pani riaditeľkou MŠ, ktorá 

by bola rada, keby sa začala rekonštrukcia škôlky. Starosta obce sa na zasadnutí vyjadril, že 

by bolo dobré v tomto roku zrekonštruovať aspoň jedno poschodie. Stretla som sa aj s pani 

riaditeľkou ZŠ. Pani riaditeľka naďalej trvá, aby  CVČ ostalo zachované a ďalej nás 

oboznámila s požiadavkou, že by bolo dobré, aby sa z bezpečnostných dôvodov prerobil 

vchod do školy. 

                                                                                              ( 7/2023 berie) 

 

p.Zdenko Žabka: Cestu sme si uhradili zo svojich financií,  je celá zničená, chceme aby bola 

opravená. Chcem, už konečne stanovisko ku tomuto.  

p.Slávka Žabková: Tam sa nedá vyjsť, chytáme podvozky. V zime sa tam musíme vyťahovať 

navzájom. Tečie tam voda, potom to zamŕza.  

p. Mečár : Čo očakávate od nás konkrétne ?  To, že cesta nespĺňa technické požiadavky, to 

vieme.   

p.Zdenko Žabka: Že to nebudete  riešiť za dva – tri roky. Príde nám návšteva a obávame sa, 

že si poškodia  podvozok. Bude  to problém aj pre obec.   

Kuchta : Cesta nebola od začiatku stavaná nato aby tam chodili ťažké autá ako domiešavače.  

 

p.Slávka Žabková: Prečo chcete zrušiť CVČ. Prečo chcete deťom rušiť krúžky. Lopty 

dostávajú od sponzorov, dali to do školy ako dar. Myslím, že im tam treba dať viac na 

športové potreby. Aj hokejky majú vďaka 2 % z dane na žiaka T. Olejku Chceme, aby mali 

deti viac , aby sa nerušili krúžky.  

 

p. Škorvanková: : Z mojej strany padol návrh zrušenia CVČ ako jedna z možností, nakoľko 

bol rozpočet CVČ nadhodnotený a už dlhodobo sa rieši, že centrum je pre obec zaťažujúci. Po  

argumentácii pani riaditeľky, s ktorou som hovorila na túto tému sme sa zhodli na názore, že 

CVČ ostane zachované a škole budeme prideľovať financie podľa možností obce. Ja som 

navrhla, aby financie, ktoré sa CVČ skrátili, boli opäť pridelené deťom, no účelovo napr. 

malým Kýčerkám, futbalistom, požiarnikom..  

 Kuchta: Aké financie, keď ste ich škrtli.  

p.Škorvanková: Ja som nenavrhla škrtnúť ani euro. 

p.Mečár: Prepáčte, ale my nie sme na túto tému pripravení. Nemôžeme,  hneď reagovať, 

musíme sa na takúto diskusiu pripraviť.  

p.Turčák: Ja by som navrhol, aby bola vykonaná v CVČ kontrola, či všetky krúžky fungujú, 

ako fungujú.. Spýtal som sa p.  kontrolóra, je to možné. Uviedol že sa to dá zahrnúť do plánu 

kontrol.  



p.Turčák: Navrhujem kontrolórovi kontrolu CVČ zameranú na hospodárnosť a činnosť 

krúžkov v spolupráci so školskou komisiou. 

p.Škorvanková: Navrhujem, aby ste si zvolili zástupcu z Rady rodičov a zástupcu z Rady 

školy, pozvem Vás na zasadnutie v marci a môžeme o tom diskutovať. 

Starosta : Zasadne školská komisia, necháte tu telefóne čísla budete prítomní aj poslanci 

a budeme riešiť, vypočujeme si vaše požiadavky a budeme hľadať riešenia.  

                                                                                               ( 8/2023 berie na vedomie ) 

                                                                                               ( 9/2023 schvaľuje ) 

 

K bodu č. 6 : 
Vodovod.  

Starosta: Strata vody za minulé roky je dosť vysoká.  Navrhujem urobiť verejné obstarávanie 

aby sme zrekonštruovali ďalšie trasy.  Mám obavu, že keď spojíme opravené vodovodné 

potrubie so starým, aby nám nevznikli ďalšie poruchy.  

p.Mečár: Mňa by zaujímalo koľko sme financií vybrali  a koľko máme finančnú stratu.  

Starosta: cca 25 000 € ročne. 

p.Kontrolór: Na vodu doplácame každoročne z rozpočtu obce. V oblasti nedoplatkov nemáme 

vhodný cyklus odpisovania vody. Efektívnejšie  by bolo  vykonať odpis v mesiaci január 

a mesiaci február vyberať platby, a ďalší termín v polovici polroku. Na konci roka zasielať 

faktúry za vodu nie je dobré.   

p.Turčák: Navrhujem termíny na odpis spotreby vody v odberných miestach na mesiace 

marec a september.  

p. ekonómka: Stále nám pretrvávajú  nedoplatky za odber vody.  

p.Mečár: Odporúčam vypracovať smernicu  na vymáhanie nedoplatkov  a zabezpečiť 

projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu  ďalších poruchových úsekov.  

                                                                                               (10/2023 určuje ) 

                                                                                               (11/2023 odporúča ) 

K bodu č. 7 

Poplatky za kultúrny dom.  

p.Starosta: Z dôvodu  nárastu energií sme nútení zvýšiť poplatky za prenájom sály 

v kultúrnom dome. Máme akcie, ako napr. prvé sv. prijímanie alebo birmovka, kedy majú 

občania záujem o viacero priestorov. Preto navrhujem aby sme  mali akcie aj na trojke ( 

priestor na poschodí ) pre takéto príležitosti.  Priestor nebude vykurovaný. Navrhujem 

poplatok 30 € za akciu.  

p.Kontrolór:  Poplatky sú upravené VZN a je potrebné  pripraviť zmenu  VZN o poplatkov 

a následne ho schváliť.  

p.Mečár: Odporúčam postúpiť na komisiu finančnú a správy majetku.   

                                                                                               ( 12/2023 odstupuje ) 

K bodu č. 8 :  

Zmena rozpočtu obce Ochodnica č. 1/2023, č.15/2022, č.16/2022 a č.17/2022. 

Zmena rozpočtu obce Ochodnica č. 15/2022, č.16/2022 a č.17/2022. 

Zmena rozpočtu č. 15/2022, č.16/2022 a  č. 17/2022 bola vykonaná starostom obce v rámci 

prijatých zásad hospodárenia.  

                                                           ( 13/2022 berie na vedomie )     

                                                           ( 14/2022 berie na vedomie ) 

                                                                                               ( 15/2023 berie na vedomie ) 

Zmena rozpočtu č. 1/2023 – kúpa materiálu na stenu v kultúrnom dome (stena oproti javiska). 

Materiály k uvedenej zmene rozpočtu boli poslancom doručené v elektronickej forme.  

                                                                                               ( 16/2023 berie na vedomie ) 

 



 

K bodu č. 9 : 

Schválenie kontrolných skupín obce na vykonávanie preventívnych prehliadok,  vyškolených 

preventivárov obce – DHZ. 

p. Zdenko Žabka: Preventivárom požiarnej ochrany obce môže byť len fyzická osoba 

s odbornou spôsobilosťou na výkon činnosti preventivára požiarnej ochrany obce. Vyplýva to 

zo zákona. Vzniká v spolupráci s obcou. Vzniká na základe vykonaných skúšok. V rámci 

našej obce je poverený p.Ján Randa.  

                                                                                              ( 17/2023 schvaľuje ) 

 

 

 

K bodu č. 10:  

Rokovací poriadok komisií obecného zastupiteľstva v Ochodnici. 
p. Mizera: Máme vypracované náplne, musíme ešte dopracovať ciele. 

Nechávame to na každú komisiu samostatne, aby si vypracovala svoje ciele.  

p.Kontrolór: Neviem, či má životopis zmysel, keď máme členov z vonku, mimo zvolených 

poslancov. 

p.Kuchta: Prečo nemôže byt rokovanie komisie verejné ? 

p.Kontrolór: Neviem, či má zmysel alebo význam aby bola verejnosť prítomná, či dokáže 

poskytnúť pomoc. Komisia  neschvaľuje, preto, môže byť neverejná, je len poradný orgán,  

ktorý  dáva  stanovisko k rokovaniu OZ. 

                                                                                              ( 18/2023 schvaľuje ) 

 

 

K bodu č. 11 : 

Zvýšenie zálohových platieb za energie pre rok 2023 a zmena režimu verejného 

osvetlenia. 

Materiály k uvedenému bodu boli poslancom doručené v elektronickej forme.  

Starosta: Informuje o pripravovanom štrajku, z dôvodu vysokých zálohových faktúr  za 

energie.   

                                                                                              ( 19/2023 odstupuje ) 

p.Turčák. Verejné osvetlenie na vyšnom konci sa môže vypínať skôr. Už je vidno a ešte 

svieti.  

p.starosta: Už sme boli upozornení a požiadali sme aby verejné osvetlenie na vyšnom konci 

upravili – skrátili dobu svietenia ráno.  

                                                                                              ( 20/2023 berie na vedomie ) 

 

K bodu č. 12 : 

Zabezpečenie projektovej dokumentácie na úpravu parkovania pri OÚ.   

p. Mečár : Dal som  vypracovať dva  návrhy na spôsob parkovania,  je to dosť  akútna vec, 

chodí veľa občanov do budovy OÚ. 

Mám dve alternatívy  parkovania. Prvé  pred OÚ,  pre návštevníkom a druhé - parkovanie 

v dvore OÚ pre zamestnancov. Chcem aby to bolo riešené projektovou dokumentáciou. Podľa 

financií sa najskôr asi urobí časť predná a zadná neskôr. Pred OÚ môže vzniknúť 10 

parkovacích miesť.  

p. kontrolór: Investície musia počkať, uvidíme ako sa situácia bude vyvíjať neskôr. Je 

potrebné vyriešiť nárast cien energií a plynu.  

                                                                                              ( 21/2023 berie na vedomie ) 

 



 

 

K bodu č. 13: 

Škodová udalosť na dome smútku.  

Starosta: Informuje o škodovej udalosti na dome smútku. Strecha je poistená. Bola už  

vykonaná obhliadka. Museli sme dať vypracovať meteorologický posudok  od SHMU. 

V prípade, ak sa preukáže, že klimatické údaje budú vysoké, máme nárok z poisťovne na 

úhradu faktúry. Oprava ešte neprebieha. Cenovú ponuku na opravu sme dali vypracovať.  

 

                                                                                              ( 22/2023 berie na vedomie ) 

 

K bodu č.14: 

Starosta podal informácie o stave verejného obstarávania na havarijný stav ZŠ v Ochodnici.  

                                                                                              ( 23/2023 berie na vedomie) 

K bodu č. 15: 

 

Žiadosť č. OÚ 588/2022 

Riaditeľka MŠ v Ochodnici podáva návrh na  zvýšenie príspevku zákonného zástupcu na 

čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v MŠ. 

p. Kontrolór: Na zvýšenie príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za 

pobyt dieťaťa v MŠ je potrebné upraviť VZN. 

  

                                                                                               ( 24/2023 ukladá ) 

p.Turčák: Žiadosť v mene predsedu futbalového klubu TJ Kysučan Ochodnica p. Braňa 

Gavlasa o poskytnutie motorových vozidiel na prepravu hráčov na futbalové zápasy.  

                                                                                                       ( 25/2023 schvaľuje ) 

 

Žiadosť č.OÚ 64/2023. 

Žiadosť o prenájom sály kultúrneho domu v obci Ochodnica, na hranie stolného tenisu cez 

zimné obdobie. 

                                                                                               ( 26/2023 schvaľuje ) 

K bodu č.16: 

Diskusia :  

p.Škorvanková: Navrhujem starostovi obce, aby písomne určil zástupcu starostu a určil rozsah 

jeho kompetencií a povinnosti zástupcu starostu.  Bolo by dobré, keby to bolo zverejnené aj 

na stránke obce. Prípade, ,že nebudeš v obci alebo budeš PN.  Ľudia budú niečo potrebovať, 

aby vedeli na koho sa obrátiť. 

Starosta: Dobre vypracujem to. 

 

p.Turčák: Položil otázku starostovi obce a poslancovi p.Kuchtovi, či navštívili SAD, aby 

upravili autobusové spoje, ktoré nenadväzujú na odchody a príchody vlakov.  

p. Kuchta: Zúčastnil som sa rokovania ohľadom úpravy autobusových spojov v obci. Čo sa 

týka detí  vyhoveli nám na maximum. Problém vznikol vzhľadom k tomu, že nemali 

k dispozícií rozvrh hodín. Zabezpečil som úpravu ranných spojov pre deti do školy a poobede 

aby deti nemuseli čakať dlho na autobus. Väčšia úprava sa nedala spraviť, lebo by nepasovali 

iné spoje.  

p.Turčák: Nesúhlasím, dajú sa posunúť aj iné spoje, aby nadväzovali odchody a príchody 

vlakov. Čakal som, že budeš požadovať, aby boli upravené aj iné spoje. Chcel by som preto 

navrhnúť úpravu , tak aby autobusové spoje nenadväzovali  na odchody a príchody vlakov. 

 



K bodu č. 17:   

Zmluva o poskytnutí právnych služieb - Mandátna s Rybár advokát s.r.o.    

Bod bol poslancami OZ schválený ako neverejný. 

 

K bodu č. 18: 

Záver.  

Nakoľko boli vyčerpané všetky body zasadnutia OZ, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a rokovanie ukončil.  

 

 

 

       Lukáš Turčák                                                                     Martin Kuchta 

        I. overovateľ                                                                      II. overovateľ                        

 

 

 

 

                                                                     

                                                                                                Radoslav Ďuroška 

                                                                                                    starosta obce                                                                        


